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Od Piątku dnia 6 czerwca 1919 r. =: Głośny dramat w 6-ciu aktach H. HYANSA.

I n K] z w b u w 11 ■ u rw ■.
UWAGA! Dyrekcja uważając obraz ten za najwybitniejszy dramat życiowy jaki kiedykolwiek ukazał się na ekranach 

kinematograficznych powstrzymuje się od wszelkich sensacyjnych określeń jego wartości.

Muzyka, doborowa ściśle dostosowana do obrazów.

DZIŚ PREMIERA! • Kto pamięta cierpienia braci naszych w Poznańskim będzie 
T z najwyźszem napięciem śledził akcję dramatu w 5-ciu 
! częściach według sztuki scen. gr. z wiel. pow. w Warszawie. 

W dramacie tym wystąpi w roli głównej wszechświatowej sławy O Na scenie: PÓŁ GODZINY PIEŚNI 
" Do obrazu tego zastosowana będzie ] ► Udział przyjmują. j. Mieczyńska, E. Śnieżko, H. Kowalski,franc, arf. M-me REJNE.

specjalna muzyka i CHÓR.
Zmiana programu w Poniedziałki i Czwartki.

M. Mieczyński, J. Pawłowski i B. Pyzalski.
Szczegóły w programach. Zarząd.

TELEGRAMY
taiiAI ittu Mo.

Front galioyjsko-wołyński.
WARSZAWA, 6 czerwca (PAT). 

Na całym niemal froncie brak kon
taktu z Ukraińcami.

Front poleski.
Pod Pińskiem odparto atak bol

szewików, pociągi pancerne zmuszo
no ogniem do odwrotu.

Sejm.
WARSZAWA, 6 czerwca (PAT). 
Sejm dokonał wyboru marszałka. 

Wybrany został ponownie Trąmp- 
cayński stu osiemdziesięciu głosami. 
Sejm uchwalił wniosek nagły niesie
nia doraźnej pomocy dla oswobodzo
nej Galicji Wschodniej P. Hausner 
podkreślił konieczność uwzględnie
nia nietylko Polaków, lecz Rusinów 
i Żydów dla pozyskania ich państwu 
W dyskusji rolnej minister Janicki 
podkreślił doniosłość zewnętrzną re
form rolnych. Trudność przeprowa
dzenia reformy wobec różnic dziel
nicowych, przestrzegał przed zbyt- 
niem proletaryzowaniem pracy rol
nej, zalecał trzeźwe i rozważne po
stępowanie. Przemawiali arcybiskup 
Teodorowicz i p. Stolarski.

Dymisja min. aprowizacji.
WARSZAWA, 6 czerwca (PAT). 

Minister aprowizacji podał się do 
dymisji.

Prusacy wzywają do walki.
POZNAŃ, 6 czerwca (P. A. T.). 

W całych Prusach Królewskich roz
lepiono afisze niemieckie wzywające 
do walki z Polakami.

Agitacja carowej.
MORAWSKA OSTRAWA, 6 werw- 

ca (PAT). Gzecho-ałowackie biuro 
donosi: Carowa wdowa agituje w 
Londynie za j przywróceniem caratu.

W Czecho-Słowacji.
PRAGA, 6 czerwca (PAT). „Na- 

rodni Listy“ donoszą: Madziarzy dą
żą do obsadzenia południowych sto
ków Tatr, przerwania kolei Bogu- 
min—Koszyce czeskie. „Słowo“ wzy
wa rząd by wysłuchał propozycji 
ukraińskiej w sprawie przyłączenia 
republiki Zachodnio-ukraińskiej do 
Czech.

W Rosji.
LONDYN, 6 czerwca (P. A. T.). 

Churchill oświadczył w parlamencie 
że bolszewicy słabną militarnie 
Angielskie wojska zaczęły lądować 
w Archangielsku. Jest nadzieja po
łączenia ich z armją Kołczaka. Przed 
końcem lata Rosja stanie na grun
cie narodowym. Rządy anty bolsze
wickie zapewniły sprzymierzonych, 
że wszystkiemi siłami dążą do zwy-

Wtorkowe posiedzenie Rady Miejskiej 
ściągnęło wiele osób, tak z pośród rad
nych jak i publiczności.

Ale nic dziwnego — miała być roz
patrywana sprawa robót publicznych, a 
z nią nadzwyczaj paląca kwestja bezro
bocia. Sprawa ta jednak została odło
żona do przyszłego, specjalnie jej poś
więconego nadzwyczajnego posiedzenia 
Rady w piątek dn. 6 b. m.

Przed omówieniem powyższej sprawy 
przewodnicząca zakomunikowała Radzie, 
że zmarli radni Hetman i Żelazowski, 
na miejsce pierwsz. weszli do Rady radni 
Barański i Majewski (P. P. S.), zaś 
wzamian drugiego rad. Balcerowa.

Następnie rada przechodzi do 1-go 
punktu porządku dziennego, mianowicie 
do sprawy majątków miejskich.

Rad. Pokrzewińaki zdaje sprawozda
nie Komisji do przejęcia majątków 
miejskich.

Zawiązuje się krótka na ten temat 
dyskusja, w której biorą udział radni: 
Pokrzewiński, Markowski, Jakaczyński, 
Pazdon, Smyjewski i Wierzbicki. Ten 
ostatni podniósł bezczynność dotychcza 
sowego zarządu majątkiem miejskim, 
mówiąc, że nikt nie był odpowiedzialny 
za całość tego majątku. Domagał się 
utworzenia Komisji, któryby zajęła się 
majątkiem miejskim i była za takowy 
odpowiedzialną.

Przewodnicząca wyjaśłiła, że 17-go 
kwietnia b r. podobną Komisję utwo
rzono i 19-go kwietnia Komisja ta już 
obradowała.

W rezultacie przyjęto wniosek, na 
mocy którego Rada miejska poleca 
wspomnianej Komisji do przejęcia ma
jątków miejskich aby na dzień 1 lipca 
przygotowała dokładne sprawozdanie ze 
swej działalności i stanu majątków miej
skich.

Drugi punkt porządku dziennego, t. j. 
wniosek Komisji finansowo-budżetowej 
w sprawie przyczynienia się do zorga
nizowania czołówki na froncie Wołyń
skim, zagaił radny Fuks komunikując, 
że Komisja finansowo budżetowa po roz
patrzeniu sprawy wnosi, aby w myśl 
projektu radnej Wronckiej potrzebne na 
zorganizowanie wspomnianej czołówki 
10.000 koron wyasygnować z budżetu 
dochodów nadzwyczajnych, działu wy
datków, wywołanych skutkiem wojny.

Rad. Markowski zapytuje, czy nie 
można byłoby owe 10.000 koron zebrać 
inną drogą, a nie nadwyrężać nieistnie
jących defacto funduszów miejskich.

Prezydent dr. Foryś wyjaśnia, że 
swego czasu na ręce b. prezydenta mia
sta p. Przyłęckiego firma zakładów De
na ofiarowała 10.000 kor. do dowolnego 
uznania.

Rad. Fuks jest przeciwny zużytkowa
niu tych pieniędzy, jako pozbawionych 
charakteru miejskiego.

Wniosek komisji finansowo-bndżeto- 
wej zostaje przyjęty.

Przechodząc do trzeciego punktu po
rządku dziennego Rada wysłuchuje od
czytanego przez prezydenta d-ra Fory- 
sia pisma Rady opiekuńczej 8 mio kla
sowej szkoły miejskiej, w którym to piś
mie Ra a miejska proszona jest o przyj
ście z pomocą wspomnianej szkole, któ
ra deficytu jaki wynik w 1919 
r. nie będzie w stanie pokryć własnemi 
środkami. Prezydent nadto nadmienia 
że po gruntownem zbadaniu sprawy Za 
rząd miaBta zgłasza wniosek, aby Rada 
miejska uchwaliła, że całym swym ma
jątkiem zagwarantuje pożyczkę 50,000 
marek, którą szkoła będzie musiała za
ciągnąć w celu pokrycia deficytu.

Rad. Brylant wypowiada się za wnio
skiem.

Rad, Fuks jest przeciwny wnioskowi.
Rad. Pazdon zaznacza, że szkoła nie 

wymaga gotówki, prosi tylko o gwaran
cję dla pożyczki, jaką będzie muśiała 
zaciągnąć, — radny wypowiada się za 
wnioskiem.

Rad. Staniszewski jest za wnioskiem 
a wobec doniosłości sprawy proponuje 
przesłać wniosek do komisji finansowo- 
budżetowej.

Zabierają głos Prezydent i ra. Jaka
czyński.

Przewodnicząca poddaje wniosek rad. 
Staniszewskiego co do odesłania sprawy 
do Komisji finansowo-budżetowej pod 
głosowanie.

Rada większością głosów wniosek przyj
muje.

Następnie rozpatrywana była sprawa 
kupna domu przv ul. Dzierzkowskiej 
Nr. 9/II.

Rad. Gliszczyński przedstawia Radzie 
wniosek Magistratu odnośnie tej sprawy. 
Rada po krótkiej dyskusji postanawia 
aby koszta kupna domu Magistat pokrył 
z wolnych funduszów.

W sprawie poprawy bytu nauczycieli 
szkół miejskich pierwszy zabrał głos pre- 
zydent dr. Foryś, odczytując pismo pre
zesa Zrzeszenia nauczycielstwa p. No - 
wićKTegó, oraz pismo księży prefektów 
szkół powszechnych z prośbą o zrówna
nie ich praw z prawami pozostałych na 
uczycieli. Prezydent przytem prosi Radę 
aby 4 panie z pośród nauczycielek, któ
re ni® były pomieszczone na ogólnej liś
cie członków Zrzeszenia — na liście tej 
umieścić, i prośbę księży prefektów 
uwzględnić. W końcu odczytuje wniosek 
Magistratu w tej sprawie, co do polep
szenia położenia nauczycieli.

Rad. Brylant wypowiada się za wnio
skiem, zaś. rad. Kelles-Krauz tylko prze
ciwko zaliczeniu księży na liście nau
czycieli, a to ze względu na to, że księ
ża prefekci bardzo często mają możność 

powiększenia swych pensji ze szkoły za* 
robkami, płynącemi z ich duchowego 
stanowiska, i dlatego równać ich prawa 
z prawami reszty nauczycieli, utrzymu
jących się li tylko z pensji, byłoby we
dług słów radnego niesłuszne. Rad. wno
si o wysłuchanie w tym względzie ks. 
rad. Glibowskiego.

Rad. Fuks uważa, że dając lepsze 
utrzymanie nauczycielom, zyskuje się 
większą gwarancję lepszego wychowania 
dzieci i lepszej nauki.

Rad. Zieliński proponuje stworzyć 
komisję, któraby bliżej zapoznała się z 
warunkami bytu nauczycielstwa oraz 
zbadała warunki w jakich się kształcą 
dzieci.

Rad. Pacwa-Jamiołkowski popiera 
wniosek radnego Kelles-Krauza o wy
słuchaniu głosu rad. ks. Glibowskiego.

Rad. ks. Glibow8ki podkreśla, że 
księża prefekci znajdują się w identycz
nym położeniu do wszystkich nauczy
cieli, gdyż jakkolwiek pomagają innym 
księżom w ich obowiązkach jak np. 
spowiedzi, ale robią to zupełnie bez
interesownie.

Rad. Staniszewski wypowiada się 
przeciwko wnioskowi Magistratu dlatego, 
że jak stwierdził wice-prezydent Kar
wowski, nauczyciele szkół powszechnych 
są funkcjonarjuszami rządowemi i rząd 
powinien się poprawą ich bytu zająć. 
Rada Miejska może jedynie dać świa
dectwo wobec rządu, że nauczyciele 
potrzebują istotnie pomocy.

Rad. Kelles-Krauz wobec wyjaśnienia 
ks. Glibowskiego popiera wniosek Ma
gistratu w całości.

Zabierają głos: Prezydent, rad. Ja- 
kaczyń8ki, rad. Fuks i rad. Zieliński.

Rad. Smyjewski wnosi o zasadnicze 
uchwalenie wniosku, a szczegóły sprawy 
do opracowania przekazać Komisji finan
sowo budżetowej.

Rada wniosek rad. Smyjewskiego przy
jęła, z nadmienieniem, aby Komisja fi
nansowo-budżetowa opracowała szczegó
ły w przeciągu 14 dni.

Wniosek Magistratu co do ustanowie
nia nowej taksy dorożkarskiej, po dys
kusji, w której brali udział radni; Pa
zdon, Ekiert, Pokrzewiński. Markowski, 
Krukowski, Brylant i inni, odesłano do 
Kómisji do spraw ogólnych, jak również 
i jeden z wniosków Magistratu w spra
wie ustanowienia godzin handlu w Ra
domiu, przyczem w obradach wzięli u- 
dział radni: Kelles-Krauz, Świątkowski, 
Ojrowski, Brylant, Krukowski, Jaka
czyński i Smyjewski.

Co do drugiego wniosku Magistratu 
w tej samej sprawie, a opiewającym 
mniej więcej to, żeby w dni targowe 
zabronić przekupniom skupywania pro
duktów do godziny 12 tej w południe. 
Rada bez dyskusji wniosek uchwala.

Wypełniając porządek dzienny, Rada 
przystępuje do wyborów delegata do roz
działu drzewa, których rezultatem był 
wybór rad. Barańskiego, oraz członków 
Deputaoji Technicznej. W skład Depu- 
tacji weseli radni: Brylant, Pazdon i 
Zieliński.

Przy końcu posiedzenia zgłoszony zo
stał przez przewodniczącą nagły wnio
sek w sprawie elektrowni miejskiej, któ
ra domagała się podwyższenia płacy za
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Kino
Wojskowe

®Ł. WARSZAWSKA, NAPRZECIW 
SZPITALA ŚW. KAZIMIERZA.

CZYSTY DOCHÓD NA ŻOŁNIERZA POLSKIEGO. ♦♦ Program na 7, 8, 9, 10 czerwca

Wspaniały dramat detektywny w 5 częściach

Śmierć Szerloka Holmsa 
i zemsta jego córki.

NAD PROGRAM:

Rozkaz Królewski Komedja w 1 akcie historyczna 
anegdota MICHAŁA CARRE.

Ceny biletów jak zwykle. W przerwach przygrywać będzie orkiestra 
wojskowa 24 p. p., a podczas obrazów gra artystyczne trio.

Początek przedst. w dni powszednie og, 6 w Niedziele i święta o g, 4

energję. Rada za pośrednictwem spe
cjalnej Komisji postanowiła zbadać spra
wę u źródła.

Przedstawiciele
EnteDty w Częstochowie.

WARSZAWA, 6 czerwca (PAT). 
Na zaproszenie ministerjum spraw 
zagranicznych warszawscy przedsta
wiciele Ententy bawili w Częstocho
wie dla naocznego zbadania tamtej
szych wydarzeń.

Z Gimnazjum filologiiznm męskiego.
Aktem, zawartym w Warszawie dnia 

27 maja r. b. Gimnazjum filologiczne 
męskie b. komisji Szkolnej Ziemi Ra
domskiej zostało upaństwowione.

Rada Opiekuńcza Gimnazjum, kończąc 
swą pracę z mandatu komisji Szkolnej, 
jako wyrazu woli i dążeń społeczeństwa 
miejscowego w dziedzinie oświatowej, 
pragnie uczynić to wobec społeczeństwa 
i zwraca się do Instytucji Państwowych 
i społecznych Rodziców i Opiekunów mło 
dzieży gimnazjalnej, oraz do wszystkich 
których sercu blizką jest oświatowa dzia
łalność b. komisji szkolnej z zaprosze
niem na akt zamknięcia roku szkolnego, 
który po uroczystym nabożeństwie w Ko
ściele Marjackim o godz. 10 rano dnia 
9 b. m. odbędzie się tegoż dnia o godz. 
4 pop. w lokalu Macierzy Szkolnej przy 
ul. Skaryszewskiej Nr. 17.

Patrjotyzm kolejarzy.
Ministerjum kolei rozesłało—-jak do

nosi P. A. T.—do wszystkich stacji ko
lejowych w obrębie dyrekcji kolejowych 
w Warszawie, Radomiu i Lwowie nastę
pujący telegram:

Pismem z 31 maja centralne kierow
nictwo transportów zwróciło się do mi
nisterjum kolei, prosząc o zawiadomie
nie personelu kolejowego wszystkich o- 
kręgów, że w wielkiem dziele ustalenia 
granic na wschodzie pracownicy kolejo
wi wzięli udział na równi z armją. Dzię
ki ich trudom, zaparciu się i poświęce
niu oraz energji i indywidualnej spraw
ności, pokryto braki techniczne, wyni
kające ze szczupłości taboru, niedosta
tecznych środków łączności i zniszczo
nych urządzeń stacyjnych. Tak poważne 
sukcesy kolejnictwa polskiego centralne 
kierownictwo transportów poczytuje nie 
za własną, lecz za niepodzielną zasługę 
personelu kolejowego.

Opieka nad inwalidami.
Sekcja opieki min. spraw wojskowych, 

która objęła opiekę państwową nad in
walidami z wojny obecnej (z wyjątkiem 
oficerów), zdecentralizowała w Polsce sy
stem administracyjny i objęła cały kraj 
siecią ekspozytur okręgowych, istnieją
cych przy dow. okręgów wojskowych. 
W b. Królestwie Kongresowem założono 
dotychczas 12 ekspozytur, w Małopolsce 8.

Do zakresu opieki każdej ekspozytury 
należy: 1) rejestrowanie inwalidów, 2) 
superewizja przez komisje wojskowo- 
lekarskie, 3) leczenie i doleczanie, 4) 
protezowanie (sztuczne członki) i umiesz
czanie we własnych warsztatach, 5) u- 
mieszczanie w przytułkach i schroniskach,
6) pośrednictwo w uzyskaniu pracy,
7) udzielanie zasiłków stałych miesięcz
nych, 8) udzielanie zasiłków rodzinom 
inwalidów zupełnie niezdolnych do pracy.

Dane statystyczne, dotyczące wypłaty 
zasiłków w b. Królestwie Kongresowem, 
przedstawiają się w sposób następujący: 
w Warszawie wypłacono do 1-go stycz
nia 1919 r.—20,094 mk. dla 375. w 

styczniu r. b. — 47,555 mk. dla 824, 
w lutym r. b. — 65,665 mk. dla 1337, 
w marcu r. b. 105,790 mk. dla 1771 
i w kwietniu r. b. — 131,825 mk. dla 
2535. Razem 370,929 mk.
'.'i W ekspozyturach okręgowych rozpo 
częto wypłaty zasiłków z dniem 1 marca 
1919 r. Dotychczas wypłacono: w Łodzi 
w marcu r. b. — 20,192 mk. dla 498 
inwalidów, w kwietniu r. b. — 24,975 
mk. dla 578, w Piotrkowie w marcu 
r. b. — 6,210 mk. dla 41, w Lublinie 
w marcu r. b. — 10,500 mk. dla 59, 
w kwietniu r. b. — 14,095 mk. dla 
113, w Radomia w marcu r. b. —3,565 
mk. dla 85, w Płocku w marcu r. b.— 
6260 mk. dla 33, w Łowiczu w marcu 
r. b. — 1925 mk. dla 38, w kwietniu 
r. b. — 11, 155 mk. dla 222, w Łomży 
w marcu r. b. — 2805 mk. dla 18, w 
kwietniu r. b. — 15,355 mk. dla 89, 
we Włocławku w kwietniu r. b. •— 
14,030 mk. dla 109 iw Siedlcach* w 
kwietniu r. b. - 14,535 mk. dla 71. 
Razem 147.102 mk.

Ogółem zatem wypłacono zasiłków 
518,031 mk.

Niektóre ekspozytury okręgowe nie 
nadesłały dotychczas wykazów statysty
cznych, gdyż znajdują się w stadjum 
organizacji.

W Małopolsce rozpoczęto wypłaty 
zasiłków do 1 kwietnia r. b. Całą 
akcją opieki kieruje tam podległa sekcji 
opieki ekspozytura jeneralna sekcji opieki.

KRONIKA. ”
Malendarayh- Dzii: Roberta op.
Jutro-. Ziel. Świątki.
Wschód ełoóca o godsinie 3 52. Zachód 

godzinie 8.04.
Badom, 6 czerwca.

= Zmiany w komisarjacie. Dowiadu
jemy się, źe w najbliższych dniach na
stąpi zmiana na stanowisku Komisarza 
rządowego na pow. radomski, mianowi 
cie po ustępującym na własne żądanie 
p. Cywińskim, nominowanym jest p. 
Gniewosz, poprzednio starosta w Puła
wach ostatnio komisarz rządowy w Skier
niewicach.

= Matury w Seminrjum Nauczyciel* 
skiem. W niedzielę 8 b. m. w sali Ma
cierzy (Skaryszewska 17) o godz. 3-ej 
pp. odbędzie się uroozyssty akt rozda
nia matur 39 abiturjentom i abiturjent-. 
kom Seminarjum. Akt ten poprzedź2 
nabożeństwo dziękczynne o godz. 10, 
odprawione w kościółku na Piaskach.

= Ofiara kolejarzy na czołówkę 
Czerwonego Krzyża. Urzędnicy biurowi 
i pracownicy na linji Dyrekcji Kolejo
wej Radomskiej złożyli na czołówkę 
Czerwouego Krzyża kor. 68.773 hal. 9, 
oraz marek 13,251 fen. 27.

Przypuszczamy, że wobec tak hojnej 
ofiary, która została złożona nie tylko 
przez mieszkańców Radomia, Oddział 
Czerwonego Krzyża w Radomiu wystawi 
nie jedną piątą czołówki, jak to miał 
zamiar, lecz co najmniej 2 piąte.

= Zgromadzenie publiczne, zwołane 
przez prezydjum Rady miejskiej w gma
chu Resursy Obywatelskiej odbyło się 
w czwartek. Zgromadzenie to obfitowa
ło w przemówienia polityczne przedsta
wicieli socjalistów i komunistów. Szcze 
goły podamy w następnym numerze.

s= Wspaniały wynik. Niedzielna za
bawa połączona z wycieczką do Jedlni 
dała wprost rekordowy wynik finansowy, 
gdyż jak słyszeliśmy, czysty dochód wy
niósł przeszło 30.000 koron. Trzeba 
przyznać, że komitet organizacyjny nie 
szczędził trudów, a program zabawy 
nie miał zwykłej szablonowości.

= Nowe banknoty polskie, wartości 
100 marek polskich, Polskiej Krajowej 
Kasy Pożyczkowej, ukazały się w obiegu.

= Drzewka Wolności. Z zasadzonych 
ponownie na miejsce połamanych drze

wek „Wolności”, 3 przyjęły się i okryły 
już liśćmi, jedno zaś uschło.

OFIARY
Złożone w Adminisfr. .Głosu Radomskiego*

Na biednych do uznania redakcji od 
p. Marcelego Szafrańskiego kor. 10.

Na czołówkę sanitarną Radom. Oddz. 
Czerwonego Krzyza Sklep Tow. Spółdz. 
Potrzeb Szkoln. kor. 74 (zysk na walu
cie przy sprzedaży biletów wielkiej lo- 
terji fantowej na Lwów i Wilno).

Podpisujmy
Pożyczkę Państwową.

IWnynki gruntownej fortepian udzielam sumień- 
llluójkl nie niedrogo Skaryszewska 3 od 4-tej 
p. p. 248Z—3

Niniejszym mamy zaszczyt zawiadomić, że w dn. 12 czerwca r. b. o godzinie 11-ej, rano 
w sali Towarzystwa Kredytowego Ziemskiego w Radomiu odbędzie się

Ogólne Zebranie Członków Spółki Rolnej Radomskiej, 
z następującym porządkiem dziennym:

1) Wybór przewodniczącego.
2) Zatwierdzenie bilansu i rachunku Strat i Zysków za rok 1918.
3) Podział zysków za rok 1918.
4) Zatwierdzenie budżetu na rok 1919.
5) Zamiana statutu i reorganizacja Zarządu Spółki Rolnej.
6) Powiększenie udziału Spółki Rolnej w Kooperacji Rolnej.
7) Bilans Centrali Zbożowej i podział zysków r takowej.
|8) Upoważnienie Zarządu do kapną nieruchomości,
9) Komunikaty Zarządu.

10) Upoważnienie Zarządu do przystąpienia Spółki w eharakteme 0*łb»ka dtr pokrewayN* 
Stowarzyszeń.

11) Wybory Członków Zarządu na miąjace ustępujących: M. Arkuszewskiego, J. Konar
skiego i St. Mikuło wskiego-Pomorakiego.

12) Wybór Dyrektora Zarządzającego na miejsce ustępującego Dyrektora Stanisława 
Mikułowskiego-Pomorskiego.

13) Wybór Komisji Rewizyjnej.
14) Wybór kandydatów na Członków Zarządu.
15) Wnioski Członków.
W rasie, gdyby Ogólne Zebranie w oznaczonym terminie nie doseta 4o skutku dla braku 

przepisanej ustawą liczby członków, odbędsie się ono w drugim terminie, ważne bea względu na 
liczbę zebranych w dniu 26 czerwoa r. b. w tymże lokalu o godzinie 3-ciej po południu.
2W..3 ZARZĄD SPÓŁKI ROLNEJ MMJMMIEJ.

Kierownik kursów zawiadamia, źe Główna Komisja Ziemska Min. Rolnictwa, 
i Dóbr Państwowych w lipcu roku 1919 organizuje w Warszawie i w Kielorcft 
jedenasto-miesięczne kursy miernicze.

Wszyscy słuchacze otzymują stypendium po 200 marek* mresięcanite'. Na 
kursa będą przyjmowani kandydaci w wieku lat 18—35 na podstawie egzaminów 
wstępnych w zakresie 4-eh klas szkół średnich.

Po ukończeniu kursów, słuchacze otrzymują posady pomocników geometrów 
z pensją 500 marek miesięcznie; w przeciąga dwóch następnych okresów zimowymi 
projektują się dla nich kursy uzupełniające.

Podania przyjmuje, informacji udziela: w Warszawie —GMwflr Komfeja Ztenr- 
ska (Koszykowa 2), w Kielcach—Komisja Okręgowa Ziemska (Mickiewicza Sk 
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Najsilniejsze bóle głowy i migrena 
Ri ustępują natychmiast po zażyciu proszku

KOWALSKINY i
Wyrób farm. lab. „<p. Kowalski** w Warszawfe

Żądać w aptekach i składach aptecznych. CENA PROSZKU W FEN.

■- o i .i-m <• rW
i znakomicie uXbfeg3 powszęchnie znany
<j IB o n w iw99

w pudelkach z sitkiem.
wyrobu farmao. labor. „Ap. KOWALSKI** w Warsrawie.

Sprzedaż w aptekach, składach aptecznych i perftłnrerjaólk -tŁ jasauut 
Sposób użycia dołączony do każdego pudełka.

Oct r 7 o n i n I środki mrtWy5 1 T Ł C £ v 11 I C . odrzucać jako naśladownictwa. 2289—25

(
Kino-T eatr

IDEOM
Lubelska 15.

Od Środy dnia < Caerw
------------------- ila scenie:-------------------

Pod dyrekcją J. KINTZLA.
Gościnę występy ZOFJI LENOWICZ typy chłopskie.

Z. Tokarska, L. Walkowska, Z. Gozdawa-Drwęski, F. Kiliń- 
ski i j. Kintzel.------------------------

vea lSte roku.
------------------- Ma efcrwiUei ———

Dramat indyjski w 4-ch aktacl

Przygody na obczyźnie 
na tle pięknej natury.

Koncertowy tercet pod kferunkłein J.
Redaktor; Henryk Nledźwledzki. Druk ,A K. Trzebiński —Radom. Wydawnictwo Gazety: „Głos Radomski**


